
Referat af bestyrelsesmøde i Struer Golfklub – Mandag d. 26.8.2024 

_____________________________________________________________________________________ 

Tilstede: Niels Villadsen (NV), Hans Østergaard (HØ), Martin Lundsager (ML), Niels Nørsøller (NN), Carsten 

Carbel (CC), Stig Helm (SH), Michael Pedersen (MP) og Tanja Nordentoft (TN).  

Afbud: Lars Gadegaard (LG), Henrik Agerlund (HA), Helle Thulstrup Pedersen (HTP) 

 

1. Godkendelse og underskrivelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 17.6.2024. 

 

2. Punkt fra Niels Villadsen - Balance pr. 31.7.2024 og budgetopfølgning  

Indtægter: 

Kontingenter er steget i forhold til sidste år, hvilket nok primært skyldes at seniorkontingentet er 

hævet med 100 kr. i sæson 2024. 

Greenfee-indtægter er 11 t.kr. mindre end sidste år, det forventes at vi når budgettet. Par-3 

banen har genereret indtægter på 83 t.kr mod 105 t.kr sidste år, hvilket er en nedgang på 20%. 

Det skyldes formodentlig dårligere vejr samt vi havde 1 måned gratis. Det er svært at 

gennemskue om der er mange gratister, vi bør overveje en nemmere betalingsløsning på par-3 

banen, det kunne f.eks. være en QR-kode til mobilepay i huset ved banen. 

Der blev for år tilbage lavet en 5-årig aftale med Struer Kommune om tilskud til klubben, denne 

skal forhandles på ny. 

Gavedonation: Vi er i mål. 

Tilskud og støtte: Vi afventer udbetaling fra LAG på 100 t.kr., fra DGI/DIF har vi modtaget 150 t. 

kr. og vi forventer at hente 80 t.kr. i momskompensation. 

 

Udgifter:  

Banedrift: Lønudgifter til banedriften er steget med 300 t.kr.  

Der er en betydelig merudgift på forsikringer.  

Mindre nyanskaffelser andrager 46 t.kr., der er muligvis noget der kan aktiveres. 

Baneudstyr, arbejdstøj, EDB er alle højere end sidste år.  

Klubhus: Der er en merudgift på 100 t.kr. ift. budgettet, hvilket bla. skyldes forsikringer. Mindre 

nyanskaffelser er ligeledes højere end budgetteret.  

 

Klubdrift: Vi venter stadig på kursusrefusioner, de er søgt.  

 

3. Punkt fra Lars / Stig 

SH beretter at der er meget vådt, banedelen ser fin ud, men søerne løber over, det skulle dog være 

ordnet nu. Greens bliver prikket, og der stryges sand og græsfrø, så det kommer til at stå fint til 

klubmesterskab i hulspil. 

Træningsbanen står i vand efter 150m. De gamle drænrør kan ikke findes, det er forsøgt flere 

gange. Der skal drænes om.  

O7 – vores signaturhul. Bunkeren er i meget dårlig stand, der er risiko for at væggen ikke holder, 

vi bør snarest finde ud af hvad der skal gøres. 



Dræn er blevet spulet igennem. 

På O8 bør vi overveje om hegnet kan fjernes/reduceres. -og må vi gøre det, eller er det fredet? 

Eclipsen kan repareres for ca. 8 t.kr. 

Onsdag den 28. august tager greenkeeperne til messe ”Maskiner under broen” 

 
4. Eventuelt 

 
5. Punkter til Uddrag fra bestyrelsesmødet, til hjemmesiden. 

 

6. Fastsættelse af dato for næste bestyrelsesmøde 

Næste bestyrelsesmøde afholdes: mandag d. 16.9.2024 kl. 17.30. 

 

7. Bestyrelsens frikvarter - 15 minutter (uden ansatte).  

Ovenstående referat godkendes hermed 

 

Humlum d.  

_____________________ _____________________           _____________________ 

Niels Nørsøller   Niels Villadsen                                   Lars Gadegaard   

 

 

 

____________________ _____________________           _____________________ 

Carsten Pilevin Carbel     Martin Lundsager           Hans Østergaard 

 

 

_______________________ 

Henrik Agerlund Jensen 


